

TERMS AND CONDITIONS
Q3 2026 New To Company (NTC) ILP Cashback Campaign



- This Campaign will run from 1 July 2026 to 30 September 2026, both dates inclusive (Campaign Period).
- Applicable for New to Company (NTC) customer who purchased first policy with Manulife Insurance Berhad (MIB).
- All new business applications must be submitted within the Campaign Period and issued by 15 October 2026.
- Premium cashback of up to:
 - (a) RM388 with minimum Annualised Premium (AP) of RM4,800 for ManuLink Essential, ManuLink Essential Plus, ManuLink Wealth and Manulife Asset Shield; and
 - (b) RM488 with minimum AP of RM6,000 for Manulife Heritage.
- AP is not inclusive of premiums paid for MaxiSave 2, Regular Saver Top-up and Single Top-up.
- Each insured will only be eligible for cashback on one policy only. If a Policy Owner purchases two policies for two different insureds, the Policy Owner will receive two separate cashbacks. If a Policy Owner purchases more than two policies for the same insured, the Policy Owner will receive one cashback only, based on the policy with the highest AP.
- The total cashback amount payout throughout the Campaign Period is capped at RM100,000. The Campaign will end once the total cashback amount of RM100,000 has been fully allocated.
- To qualify for the cashback under this Campaign, the policy shall be attached with an eligible rider for the respective plan as follows:

Rider	ManuLink Essential Series	Manulife Heritage	ManuLink Wealth	Manulife Asset Shield
Manulife Health Saver Enrich (MHSE)	Yes	No	No	No
Manulife Multi CI Enrich (MME)	Yes	Yes	Yes	Yes
Beyond Critical Cover Plus (BCC+)	Yes	No	No	No
Manulife Critical Cover (MCC)	No	Yes	No	No

- The policy must be paid using Third Party Payor or Policy Owner's credit/debit card auto debit.
- All applications must be completed with the following customer information accurately:
 - (a) NRIC Number;
 - (b) Bank account details (Name of bank and account number);
 - (c) Mobile Number (to receive SMS notification once cashback has been credited);
 - (d) Email Address.
- Policy must be in force and Modal Premium has to be paid-to-date at the time of the cashback crediting.
- Not applicable for Agent's Own Case.
- Cashback will be credited to Policy Owner's bank account between 15 June 2027 and 30 June 2027.

- Successful applicants are not eligible to participate in any other MIB campaigns that are running concurrently.
- MIB reserves the right to withhold the cashback if any of the terms are not fulfilled.
- MIB shall not be held liable for the non-receipt of the cashback during the fulfilment process.
- MIB may in its sole discretion disqualify any enrolment due to any reason deemed appropriate and shall not be liable for such disqualification or any loss resulting thereof.
- MIB may vary these Terms and Conditions, or withdraw, terminate, or suspend this Campaign at any time without prior notice or liability to any party. In the event that changes are made to these Terms and Conditions, the revised Terms and Conditions will be posted on www.manulife.com.my/NTC. Please check the website page regularly to take notice of any changes.
- PROTECTION BY PIDM ON BENEFITS PAYABLE FROM THE UNIT PORTION OF THIS PRODUCT IS SUBJECT TO LIMITATIONS. Please refer to PIDM's TIPS Brochure or contact Manulife Insurance Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my).

TERMA DAN SYARAT Kempen NTC ILP Cashback Q3 2026

- Kempen ini akan berlangsung dari 1 Julai 2026 hingga 30 September 2026, kedua-dua tarikh termasuk ("Tempoh Kempen").
- Kempen ini adalah terpakai kepada pelanggan Baharu kepada Syarikat (NTC) yang membeli polisi pertama mereka dengan Manulife Insurance Berhad (MIB).
- Semua permohonan perniagaan baharu mestilah dikemukakan dalam Tempoh Kempen dan dikeluarkan selewat-lewatnya pada 15 Oktober 2026.
- Pulangan tunai sehingga:
 - (a) RM388 dengan Premium Tahunan (Annualised Premium, AP) minimum sebanyak RM4,800 untuk ManuLink Essential, ManuLink Essential Plus, ManuLink Wealth dan Manulife Asset Shield; dan
 - (b) RM488 dengan AP minimum sebanyak RM6,000 untuk Manulife Heritage.
- AP tidak termasuk premium yang dibayar bagi MaxiSave 2, Regular Saver Top-up dan Single Top-up.
- Setiap individu yang diinsuranskan hanya layak menerima pulangan tunai bagi satu (1) polisi sahaja. Sekiranya Pemilik Polisi membeli dua polisi untuk dua individu diinsuranskan yang berbeza, Pemilik Polisi akan menerima dua pulangan tunai berasingan. Sekiranya Pemilik Polisi membeli lebih daripada dua polisi untuk individu diinsuranskan yang sama, Pemilik Polisi hanya akan menerima satu pulangan tunai, berdasarkan polisi dengan AP tertinggi.
- Jumlah keseluruhan pembayaran pulangan tunai sepanjang Tempoh Kempen adalah terhad kepada RM100,000. Kempen ini akan tamat sebaik sahaja jumlah cashback RM100,000 telah diperuntukkan sepenuhnya.
- Untuk melayakkan diri menerima cashback di bawah Kempen ini, polisi mestilah dilampirkan dengan rider yang layak bagi pelan masing-masing seperti berikut:

Rider Kelayakan	ManuLink Essential Series	Manulife Heritage	ManuLink Wealth	Manulife Asset Shield
Manulife Health Saver Enrich (MHSE)	Ya	Tidak	Tidak	Tidak
Manulife Multi CI Enrich (MME)	Ya	Ya	Ya	Ya
Beyond Critical Cover Plus (BCC+)	Ya	Tidak	Tidak	Tidak
Manulife Critical Cover (MCC)	Tidak	Ya	Tidak	Tidak

- Polisi mestilah dibayar menggunakan Pendebitan Automatik Kad Kredit/Debit sama ada oleh Pembayar Pihak Ketiga atau Pemilik Polisi.
- Semua permohonan mestilah dilengkapi dengan maklumat pelanggan berikut secara tepat:
 - (a) Nombor NRIC;
 - (b) Butiran akaun bank (nama bank dan nombor akaun);
 - (c) Nombor telefon bimbit (untuk menerima notifikasi SMS selepas cashback dikreditkan);
 - (d) Alamat e-mel.
- Polisi mestilah berkuat kuasa dan Premium Modal mestilah dibayar penuh sehingga tarikh semasa pada masa pengkreditan cashback.
- Kempen ini tidak terpakai untuk Kes Ejen Sendiri.
- Cashback akan dikreditkan ke dalam akaun bank Pemilik Polisi antara 15 Jun 2027 hingga 30 Jun 2027.
- Pemohon yang berjaya tidak layak untuk menyertai mana-mana kempen MIB lain yang sedang berjalan secara serentak.
- MIB berhak untuk menahan cashback sekiranya mana-mana terma tidak dipenuhi.
- MIB tidak akan bertanggungjawab atas sebarang kegagalan penerimaan cashback semasa proses pemenuhan.

- MIB boleh, mengikut budi bicara mutlakanya, membatalkan kelayakan mana-mana penyertaan atas apa-apa sebab yang dianggap wajar dan tidak bertanggungjawab ke atas pembatalan tersebut atau sebarang kerugian yang timbul daripadanya.
- MIB boleh mengubah Terma dan Syarat ini, atau menarik balik, menamatkan atau menggantung Kempen ini pada bila-bila masa tanpa notis atau sebarang liabiliti kepada mana-mana pihak. Sekiranya terdapat perubahan, Terma dan Syarat yang disemak semula akan dipaparkan di www.manulife.com.my/NTC. Sila semak laman web tersebut dari semasa ke semasa bagi mengetahui sebarang perubahan.
- PERLINDUNGAN PIDM UNTUK MANFAAT YANG DIBAYAR DARIPADA BAHAGIAN UNIT PRODUK INI ADALAH TERTAKLUK KEPADA SYARAT-SYARAT TERTENTU. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Manulife Insurance Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my)
- Jika terdapat percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Melayu, versi Bahasa Inggeris akan digunakan.

条款与条件
Q3 2026 NTC ILP Cashback 活动

- 本活动将于 2026 年 7 月 1 日至 2026 年 9 月 30 日进行, 包括活动期的起始日和截止日 (“活动期间”)。
- 适用于购买首张 Manulife Insurance Berhad (MIB)保单的新客户 (NTC)。
- 所有新业务申请须于活动期内提交, 并须最迟于 2026 年 10 月 15 日或之前签发。
- 现金回扣高达:

- (a) RM388, 适用于最低年度保费 (AP) 为 RM4,800 的 ManuLink Essential、ManuLink Essential Plus、ManuLink Wealth 及 Manulife Asset Shield; 以及
- (b) RM488, 适用于最低年度保费 (AP) 为 RM6,000 的 Manulife Heritage。

- 年度保费 (AP) 不包括 MaxiSave 2、Regular Saver Top-up 及 Single Top-up 所缴付的保费。
- 每位受保人仅可就一 (1) 份保单获得现金回扣。若保单持有人为两位不同受保人购买两份保单, 则可获得 两份独立的现金回扣。若为同一受保人购买多于两份保单, 则仅可获得 一次现金回扣, 并以 年度保费最高的保单为准。
- 此活动期间的 现金回扣总额上限为 RM100,000。当现金回扣总额全数分配完毕后, 活动将即刻结束。
- 为符合本活动的现金回扣资格, 保单必须附加适用于相应计划的合资格附加保障 (Rider), 详情如下:

合资格附加保障 (Rider)	ManuLink Essential Series	Manulife Heritage	ManuLink Wealth	Manulife Asset Shield
Manulife Health Saver Enrich (MHSE)	是	否	否	否
Manulife Multi CI Enrich (MME)	是	是	是	是
Beyond Critical Cover Plus (BCC+)	是	否	否	否
Manulife Critical Cover (MCC)	否	是	否	否

- 保单付款必须通过 第三方付款人或保单持有人本人之信用卡/借记卡自动扣款方式完成。
- 所有申请必须准确填写以下客户资料:

- (a) 身份证号码 (NRIC);
- (b) 银行账户资料 (银行名称及账户号码);
- (c) 手机号码 (用于接收现金回扣入账的短信通知);
- (d) 电子邮件地址。

- 在现金回扣发放时, 保单必须保持生效和已缴付所有保费。
- 此活动不适用于代理人自保案件。
- 现金回扣将于 2027 年 6 月 15 日至 2027 年 6 月 30 日期间存入保单持有人的银行账户。
- 成功申请者不得同时参与任何其他正在进行的 MIB 活动。
- 若任何条款未获履行, MIB 有权 暂扣现金回扣。
- MIB 对于在履行过程中未收到现金回扣的情况概不负责。
- MIB 有权依其绝对酌情权基于任何认为适当的理由取消任何参与资格, 且不对该取消或由此引起的任何损失承担责任。

- MIB 可在任何时候修改本条款与条件，或撤回、终止或暂停本活动，而无需事先通知或承担任何责任。如有修改，经修订的条款与条件将发布于 www.manulife.com.my/NTC,敬请定期查阅。
- PIDM 就保险产品下单位部分应支付之保险利益的保障是有限制性的。请参阅 PIDM 的保险及伊斯兰保险利益保障制度的小册子 或联络 Manulife Insurance Berhad 或 PIDM（请浏览 www.pidm.gov.my）
- 英文与中文的版本之间若有任何出入，应以英文版本为准。